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8. SZÁMÚ JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Tiszagyenda Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2023.június 7. napján 

megtartott soros Képviselő-testületi üléséről 

 

Helye: Tiszagyenda, Házasságkötő terem 

 

Jelen vannak:   

 

    Pisók István polgármester 

    Hajnal Istvánné képviselő 

    Lenge Tiborné képviselő 

    Oláh János képviselő 

    Pádár Lászlóné képviselő 

 

Tanácskozási joggal jelen van: Balogh Henrietta aljegyző 

 

Pisók István polgármester: Megállapítom, hogy a Képviselő-testület határozatképes. Boros 

Tibor, Ballók Zoltán képviselők igazoltan hiányoznak. Külön köszöntöm Dr. Karsai Lajos 

rendőr alezredest és Nagy Sándor rendőrörs parancsnokot, illetve Fejes Jánost, a TRV Zrt. 

képviseletében. 

 

Felkérem Moldovánné Janku Mónikát jegyzőkönyvvezetőnek. Aki ezzel egyet ért, kérem, 

kézfelnyújtással jelezze.  

 

Köszönöm. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület Moldovánné Janku Mónikát 5 igen, 0 

nem, 0 tartózkodás szavazattal elfogadta jegyzőkönyvvezetőnek.  

 

 

52/2023. (VI.07.) számú határozat 

 

- Jegyzőkönyvvezető személyének elfogadásáról- 

 

Tiszagyenda Községi Önkormányzat Képviselő-testülete Moldovánné Janku Mónikát 

elfogadta a testületi ülés jegyzőkönyvvezetőjének. 

 

Pisók István polgármester: A meghívóban szereplő napirendi pontok elfogadását kérem, 

annyi változtatással, hogy a rendőrségi beszámolót tárgyalnánk először. Esetleg valakinek 

egyéb napirendi ponti javaslata van-e? Amennyiben nincs, kérem a mai napirend elfogadását. 

Aki ezzel egyetért kérem, hogy kézfeltartással szavazzon. Megállapítom, hogy 5 igen, 0 nem, 

0 tartózkodik szavazattal a napirendi pont elfogadásra került.  

 

53/2023. (VI.07.) számú határozat 

 

- Napirendi pont elfogadásáról – 

 

Tiszagyenda Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete a mai ülés napirendi pontjait 

a következők szerint fogadja el:  

 



1. JNSZ Vármegyei Könyvtárellátási Szolgáltató Rendszer 2022. évi tevékenységéről 

szóló tájékoztató megtárgyalásáról  

Ea.: Pisók István polgármester 

 

2. Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2022. évi beszámolójának megtárgyalásáról 

Ea.: Pisók István polgármester 

 

3. Tiszagyenda Község közrendjének és közbiztonságának helyzetéről szóló 2022. évi 

beszámolójának megtárgyalásáról  

Ea.: Pisók István polgármester 

 

4. Egyebek 

 

Első napirendi pont: Tiszagyenda Község közrendjének és közbiztonságának helyzetéről 

szóló 2022. évi beszámolójának megtárgyalásáról  

 

Pisók István polgármester: A rendőrségi beszámolóval kapcsolatban van-e valakinek 

bármilyen kérdése, kiegészítése? 

Pádár Lászlóné képviselő: Én szeretném megkérdezni, hogy miből adódhat az, hogy a tavalyi 

évben több volt a bűncselekmény, mint az előtte lévő évben? Illetve a beszámolóban az 

szerepel, hogy a rendőrségnek remek a kapcsolata a helyi polgárőrséggel, jól tudnak 

együttműködni. Nekem pedig az a tapasztalatom, hogy nem is lehet szinte látni a polgárőröket, 

évek óta. Hogyan lehetséges ez? 

Nagy Sándor őrnagy: Mindig vannak olyan elkövetői körök, akik megjelennek a területen, 

például börtönből szabadulva, akkor egy kisebb bűnözési hullám megindul. Viszont arról tudok 

beszámolni, hogy ezek az elkövetők Tiszagyendán minden alkalommal elfogásra és 

elszámoltatásra kerültek. A polgárőrségről pedig pár szóban: ez egy önkéntes tevékenység, 

szervezet ugye. Mi annak is örülünk, hogy vannak, több szem többet lát. Ha hetente egyszer-

kétszer is tudnak kimenni járőrözni, szólnak, tartjuk a kapcsolatot.  

Dr. Karsai Lajos alezredes: Röviden én is szeretnék erre reagálni. A tavalyi év az az elmúlt 

évek átlagába teljesen beleilleszkedik. Nem történt kiugróan sok bűncselekmény Tiszagyendán 

tavaly. Én azt gondolom, hogy még mindig egy kedvező közbiztonság jellemzi a települést. A 

polgárőrök pedig ismerik a kunhegyesi rendőrörs telefonszámát, sokan még a mi számunkat is 

tudják, és ha bármit észlelnek, jelentik. Illetve a bűncselekmények száma nem egyenlő az 

elkövetők számával, tehát a több bűncselekmény nem feltétlenül jelent több elkövetőt is. Én a 

polgárőrséggel mindenképpen javaslok egy megbeszélést, ahol elmondjuk mi is nekik, hogy a 

láthatóbb jelenlétre lenne igény a faluban. Én még egyszer köszönöm szépen, és remélem a 

további években is ugyanilyen jó lesz az együttműködésünk. 

Hajnal Istvánné alpolgármester: Én is szeretnék köszönetet mondani a rendőrségnek, 

különösen a szociális gyermekvédelmi területen nyújtott segítségükért, nagyon jól tudunk 

együttműködni.  



Pisók István polgármester: Nyilvánvalóan ezeket az elkövetőket nem lehet nevesíteni, de 

mindannyian tudjuk, kikről van szó, mióta beköltöztek. Mostanában ők sem olyan aktívak, 

köszönhető ez a rendőrségnek. A polgárőrökkel én is javaslom a megbeszélést, bírjuk őket 

esetleg komolyabb munkára. Hétvégén lesz most a biciklis verseny is, ott is segítik a 

munkánkat. Ezzel a kiegészítéssel én elfogadásra javaslom a beszámolót. Aki ezzel egyetért, 

kérem, kézfeltartással szavazzon! Köszönöm, megállapítom, hogy 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodik 

szavazattal a rendőrségi beszámoló elfogadásra került.  

 

54/2023. (VI.07.) számú határozat 

- Tiszagyenda Község közrendjének és közbiztonságának helyzetéről szóló 2022. évi 

beszámolójának elfogadásáról -  

 

Tiszagyenda Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 

Tiszagyenda Község közrendjének és közbiztonságának helyzetéről szóló 2022. évi 

beszámolót és azt elfogadja. Ezúton is megköszöni a rendőrség Tiszagyenda Község 

érdekében végzett munkáját.  

 

A határozatról értesül: 

 

1.) Karcagi Rendőrkapitányság, Karcag 

2.) Tiszagyenda Közséf Polgármestere helyben 

3.) Tiszagyenda Község Aljegyzője helyben 

4.) Irattár 

 

Második napirendi pont: Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2022. évi beszámolójának 

megtárgyalása 

Pisók István polgármester: Közel 4 millió forintba került most ugye a klórtalanító berendezés 

teljes felújítása. Volt szó tavaly róla, hogy kicsit melegebb a vizünk, de keverik a régi kúttal, 

így már jó. Az arzén értékét közben folyamatosan figyelik. Én azt gondolom, most teljesen jó 

a víz. 

Oláh János képviselő: A klórt azt nagyon sok helyen érzik viszont. 

Fejes János szakág vezető: Valóban. Nekünk viszont sajnos ott vannak a szabványok, ami 

alapján be kell ezeket az értékeket állítanunk. De megértem az Önök észrevételeit is 

természetesen. Ismerkedünk még az új kúttal mi is, teszteljük, hogy hogyan lenne a 

legideálisabb.  

Pisók István polgármester: Most a Telekomnak a tornya ki lett cserélve ugye, ami a telepen 

áll? Arra most a Vodafone is feltelepedett? Mert mi nem tudtunk erről. 

Fejes János szakág vezető: Nos, Önök a telek tulajdonosai, tehát nem hiszem, hogy az Önök 

engedélye nélkül csak úgy felengedhetnénk őket. De én ezt felírom, fogom továbbítani az ebben 

illetékeseknek.  

Pisók István polgármester: Rendben, köszönöm szépen. Akkor én ezt a beszámolót 

elfogadásra javaslom. Esetleg további kérdés, vélemény, hozzászólás van-e? Amennyiben 



nincs, kérem, hogy kézfeltartással szavazzanak. Megállapítom, hogy 5 igen, 0 nem, 0 

tartózkodik szavazattal a TRV Zrt. beszámolója elfogadásra került.  

55/2023. (VI.07.) számú határozat 

- Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2022. évi beszámolójának elfogadásáról – 

 

Tiszagyenda Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Tiszamenti 

Regionális Vízművek Zrt. 2022. évi beszámolóját és azt elfogadja. Ezúton is megköszöni a 

munkájukat. 

 

A határozatról értesül: 

 

1.) Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. Szolnok 

2.) Tiszagyenda Község Polgármestere helyben 

3.) Tiszagyenda Község Aljegyzője helyben 

4.) Irattár 

 

Harmadik napirendi pont: JNSZ Vármegyei Könyvtárellátási Szolgáltató Rendszer 2022. évi 

tevékenységéről szóló tájékoztató megtárgyalásáról  

 

Pisók István polgármester: Én mindenképpen azt javaslom, hogy a művelődési ház vezetésére 

írjunk ki egy 4 órás állásra pályázatot. 8 órásra sajnos nincs keretünk. Tavaly Gyetvai Attiláét 

fizette a Verseghy könyvtár teljes egészében, az előző alkalmazottét pedig felesben fizettük a 

könyvtárral. És délután kellene, hogy nyitva legyen, illetve talán hétvégén is egyszer, hogy 

mindenki számára elérhető legyen.  

Hajnal Istvánné alpolgármester: A beszámoló egyik részében írja, hogy az 

alapszolgáltatásokon túl, saját szervezésű közösségi programokat nem szerveztünk. Én azt 

gondolom, ez nem állja meg a helyét, mert sok rendezvényünk volt, például: séta az egészségért, 

családi napok két alkalommal, szakembereknek workshop, amit a könyvtárban tartottunk, stb.  

Pisók István polgármester: Ez így igaz, ezt majd mindenképpen jelezzük nekik. Sok 

rendezvényünk van, minden évben. Csak gondolom nem volt ezekről tudomásuk, mert nem 

volt aki tartsa velük rendesen a kapcsolatot.  

Pádár Lászlóné képviselő: Szerintem nem ilyen fajta rendezvényekre gondoltak, hanem olyan 

programokra, amiket ők írtak ki.  

Pisók István polgármester: Lehetséges, meg fogjuk kérdezni jövő héten majd tőlük ezt is. Én 

a 4 órás állást mindenképpen javaslom meghirdetni, legyen élet újra a művelődési házban, 

legyen, aki rendben tartja. Megkérdezem, hogy esetleg további kérdés, vélemény, hozzászólás 

van-e a napirendi ponthoz? Amennyiben nincs, kérem a KSZR tevékenységéről szóló 

beszámoló elfogadását, aki ezzel egyetért, az kézfeltartással szavazzon. Megállapítom, hogy 5 

igen, 0 nem, 0 tartózkodik szavazattal a könyvtár beszámolója elfogadásra került.  



 

56/2023. (VI.07.) számú határozat 

- JNSZ Vármegyei Könyvtárellátási Szolgáltató Rendszer 2022. évi tevékenységéről 

szóló tájékoztató elfogadásáról - 

 

Tiszagyenda Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a JNSZ Vármegyei 

Könyvtárellátási Szolgáltató Rendszer 2022. évi tevékenységéről szóló tájékoztatóját és azt 

elfogadja. Ezúton is megköszöni a munkájukat. 

 

A határozatról értesül: 

 

1. JNSZ Vármegyei Könyvtárellátási Szolgáltató Rendszer Szolnok 

2. Tiszagyenda Község Polgármestere helyben 

3. Tiszagyenda Község Aljegyzője helyben 

4. Irattár 

Egyebek: 

Pisók István polgármester: Az energetikai részéhez a pályázatnak kérnénk be most ajánlatot 

3 cégtől a műszaki ellenőri feladatokra: a Deconim Kft-től, a Total Komfort Kft-től és a 

Zöldterv Mérnöki Irodától. Megkérdezem, hogy más javaslat van-e esetleg műszaki ellenőrzési 

feladatokhoz kapcsolódó ajánlattevők megjelölésére? Amennyiben nincs, aki ezeket a cégeket 

elfogadja, hogy nekik kerüljön ajánlatkérés kiküldésre, kérem, hogy kézfeltartással szavazzon. 

Megállapítom, hogy 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodik szavazattal a határozati javaslat elfogadásra 

került.  

 

57/2023. (VI.07.) számú határozat 

 

- TOP-PLUSZ-2.1.1-21-JN1-2022-00009 azonosítószámú „Energetikai 

korszerűsítés Tiszagyenda településen” elnevezésű pályázathoz kapcsolódóan 

műszaki ellenőri feladatok ellátására ajánlattevők megjelöléséről - 

 

Tiszagyenda Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a TOP-

PLUSZ-2.1.1-21-JN1-00009 azonosítószámú „Energetikai korszerűsítés Tiszagyenda 

településen” elnevezésű pályázathoz kapcsolódóan az alábbi 3 ajánlattevőtől kér be ajánlatot a 

műszaki ellenőri feladatok ellátására: 

 

 

1.) DECONIM Mérnöki Korlátolt Felelősségű Társaság 

Rövid név: Deconim Kft. 

Székhely: 4400 Nyíregyháza, Dózsa György út 41. 

Képviseli: Lencsés Péter ügyvezető 



Adószám:14123245-2-15 

E-mail: tervezes.deconim@gmail.com 

 

2.) Total-Komfort Műszaki Tanácsadó és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság 

Rövidített név Total-Komfort Kft.  

Székhely: 4551 Nyíregyháza, Móra Ferenc köz 8. 

Képviselő: Tar Flórián ügyvezető 

E-mail: totalkomfortkft@gmail.com 

Adószám 24200077215 

Cégjegyzékszám 15 09 080170 

 

3.) ZÖLDTERV MÉRNÖKI IRODA Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság 

Rövidített név ZÖLDTERV MÉRNÖKI IRODA Kft 

Székhely: 4087 Hajdúdorog, Vásár utca 18. 

Adószám 23418855109 

Cégjegyzékszám 09 09 021359 

Képviseli: Szakál Andrea ügyvezető 

E-mail: zoldterv2011@gmail.com 

Mindhárom cég határidőn belül benyújtotta érvényes ajánlatát.  

 

Tiszagyenda Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Pisók István 

polgármestert az ajánlattételezési eljárás lefolytatására.  

 

A határozatról értesül: 

 

1.) Ajánlattevők 

2.) Tiszagyenda Község Polgármestere helyben 

3.) Tiszagyenda Község Aljegyzője helyben 

4.) Iratár 

 

Pisók István polgármester: A közbeszerzéshez össze kell majd hívni egy közbeszerzési 

bizottságot. Ennyi hiányzik még ebből a pályázatból, illetve az E.ON-tól várunk egy választ, a 

napelemek visszatáplálásával kapcsolatban. Ugyanígy vagyunk a másik projektnél, ott a 

Volántól várunk egy nyilatkozatot, és kezdhetjük azt is.  

Most a héten 9-én tartunk egy ünnepélyes átadást az új útnak és önkormányzatnak, ahová 

mindenkit szeretettel várunk.  

Oláh János képviselő: A kivitelezők, akik az utat csinálják most, már levonultak, vagy jönnek 

még vissza? 

Pisók István polgármester: Jönnek még vissza. 

Oláh János képviselő: Akkor, ha lehetne kérni, a Damjanich és Petőfi út sarkát csinálják már 

meg, a református templomnál. Ott az út széle nagyon rossz, nagy a szintkülönbség.  

Pisók István polgármester: Nem tudom lesz-e erre lehetőség, de mindenképpen megemlítem 

nekik.  



Valakinek a mai testületi üléshez kapcsolódóan esetleg valamilyen közérdekű bejelentése, 

kérdése van-e? Ha senkinek kérdése, hozzáfűznivalója, az ülést bezárom, köszönöm a részvételt 

mindenkinek! 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

Pisók István                         Balogh Henrietta 

          polgármester               aljegyző 

 

 

Moldovánné Janku Mónika 

jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

 

 


